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Beste Migchel, 
 
Dank voor je uiteenzetting.  
Volgens mij is het zo dat wij advies geven en geen beslissingen nemen. Wij kijken naar de 
verordening, niet naar het raadsvoorstel.  Besluiten worden in de raad genomen.  
Daarnaast lijkt mij het prima om te kijken naar overbodige delen in de verordening en zeker 
ook de taalkundige leesbaarheid.  
Dat ambtenaren kunnen lezen en schrijven is een feit, echter ook ambtenaren zijn mensen 
en kunnen fouten maken.  
Samenvattend zie ik het als volgt:  

1. Toetsen verordening op overbodige delen 
2.  Toetsen op leesbaarheid (en eventuele fouten) 
3. Advies uitbrengen over verordening 

 
Met vriendelijke groet, 
 
Edwin Koning 
Raadslid / Commissielid ABM 

 
 

 
 
Van: migcheldirksen
Verzonden: Wednesday, January 17, 2024 11:01:34 AM 
Aan: 'Veenstra, Jan' < l>; Edwin Koning <e.koning@leefbaarhuizen.nl>; 
'Paul Lekkerkerker ' <paulus.dorpsbelangenhuizen@xs4all.nl>; 'Schröder, B.' 
<d66@bramschroder.nl>; 'Heijden, van der W.' <willem.vanderheijden.pvda@gmail.com>; 
'Korzelius, P.' < >; 'Doorn, W. ' < >; 'Bource, R' 
< >; 'Lemsom, R.' < >; 'Klink, S. van' 
< > 
CC: 'Agendering' <agendering@huizen.nl> 
Onderwerp: RE: Resumé vergadering adviescommissie vermindering regeldruk op 22-11 jl  
  
Geachte commissie leden, beste Jan, 
  
Op de vraag wat te doen met de nieuwe verordening als bespreekpunt op de agenda te 
zetten vind ik prima, maar ik deel de vanzelfsprekendheid van onze voorzitter dat het logisch 
is dat alle nieuwe verordeningen standaard eerst de commissie vermindering regeldruk 
moeten passeren bepaald niet. 
De vraag is wat de commissie regeldruk gaat beoordelen en op grond waarvan? Nut en 
noodzaak dus. 
Kijkt deze commissie inhoudelijk naar een raadsvoorstel, met het gevaar dat er dan ook een 
(overbodige) inhoudelijke discussie over het voorstel plaatsvindt in deze commissie (in plaats 
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van in de functionele commissie en raad), of beperkt de commissie zich alleen ertoe om te 
beoordelen of er geen bepalingen in staan die overbodig zijn? Bij deze beoordeling komt dan 
ook nog de vraag op of de commissie dit kan beoordelen over een verordening die nog niet 
is ingevoerd en zich in de praktijk nog moet bewijzen. 
Blijft dus over een taalkundige beoordeling of de punten en de komma’s op de juiste plaats 
staan, maar dat is niet het doel van en de opdracht aan deze commissie. Bovendien mag 
verondersteld worden dat de meeste ambtenaren nog steeds kunnen lezen en schrijven en 
in staat zijn om het bedoelde in min of meer begrijpelijk Nederlands op papier te zetten. En 
tenslotte, is het niet de taak van de functionele commissie om naast toepasbaarheid een 
nieuwe verordening ook en misschien wel vooral te toetsen op leesbaarheid en 
begrijpelijkheid. Zou dit niet het geval zijn dan kan geconcludeerd worden dat de functionele 
commissie en in het verlengde daarvan de Raad besluiten nemen zonder precies te beseffen 
wat er besloten wordt.  
Dit moet wat mij betreft de insteek van de discussie zijn. 
Met vriendelijke groeten, 
Migchel Dirksen 
  
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------  
  
Beste Jan, 
 
Volgens mij is het standpunt van de commissie (tot nu toe) eenduidig en duidelijk. Graag 
nemen we als agendapunt voor de vergadering van 7 februari mee om de rol van onze 
commissie in het beoordelen van de nieuwe verordening, voordat die in procedure gaat voor 
commissie- en raadsbehandeling, te bespreken. 
 
Bij voorbaat dank, 
Sjoerd van Klink 
Vice-fractievoorzitter VVD Huizen 
 
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
Van: Familie van der Heijden <willem.vanderheijden.pvda@gmail.com>  
Verzonden: maandag 15 januari 2024 16:02 
Aan: Paul Lekkerkerker <paulus.dorpsbelangenhuizen@xs4all.nl>; Edwin Koning 
<e.koning@leefbaarhuizen.nl> 
CC: Veenstra, Jan < @huizen.nl>; migcheldirksen
< >; "Schröder, B." <d66@bramschroder.nl>; Korzelius, P. 
< l>; Doorn, W. < >; Rob Bource 
< >; Lemsom, R. < >; Klink, S. van 
< >; Agendering <agendering@huizen.nl> 
Onderwerp: RE: Resumé vergadering adviescommissie vermindering regeldruk op 22-11 jl 
 
Bespreekpunt voor de vergadering van 7-2, lijkt mij een goed voorstel. 
 
Met vriendelijke groet, 
Willem van der Heijden 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
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Van: Paul Lekkerkerker 
Verzonden: maandag 15 januari 2024 13:16 
Aan: Edwin Koning 
CC: Veenstra, Jan; migcheldirksen ; "Schröder, B."; Heijden, van der W.; Korzelius, P.; 
Doorn, W.; Rob Bource; Lemsom, R.; Klink, S. van; Agendering 
Onderwerp: Re: Resumé vergadering adviescommissie vermindering regeldruk op 22-11 jl 
 
Dat geldt ook voor mij. 
 
Met vriendelijke groet, 
  
Paul Lekkerkerker 
+31 6
 
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
Op 15 jan 2024, om 12:05 heeft Edwin Koning <e.koning@leefbaarhuizen.nl> het volgende 
geschreven: 
 
Wat mij betreft prima 
 
Met vriendelijke groet, 
 
Edwin Koning 
Raadslid / Commissielid ABM 
 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
 Van: Veenstra, Jan < @huizen.nl>  
Verzonden: maandag 15 januari 2024 12:04 
Aan: migcheldirksen  < >; 'Edwin Koning ' 
<e.koning@leefbaarhuizen.nl>; 'Paul Lekkerkerker ' 
<paulus.dorpsbelangenhuizen@xs4all.nl>; 'Schröder, B.' <d66@bramschroder.nl>; 'Heijden, 
van der W.' <willem.vanderheijden.pvda@gmail.com>; 'Korzelius, P.' < >; 
'Doorn, W. ' < >; 'Bource, R' < >; 'Lemsom, 
R.' < >; 'Klink, S. van' < > 
CC: Agendering <agendering@huizen.nl> 
Onderwerp: RE: Resumé vergadering adviescommissie vermindering regeldruk op 22-11 jl 
  
Geachte leden van de adviescommissie vermindering regeldruk, 
  
N.a.v. een signaal hierover van Migchel Dirksen kan ik bij deze mededelen dat, na interne 
navraag, duidelijk is geworden dat voor de raadsvergadering van maart a.s. een geheel 
nieuwe algemene subsidieverordening zal worden aangeboden.  
In dat perspectief lijkt het dus niet opportuun om de algemene subsidieverordening, zoals die 
nu geldt, in de vergadering van 7-2 a.s. te bespreken.  
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Vraag die wellicht wel aan de orde kan zijn is of u als commissie een rol weggelegd ziet om 
de nieuwe verordening te beoordelen voordat die in procedure gaat voor commissie- en 
raadsbehandeling.  
Wellicht een bespreekpunt voor de vergadering van 7-2 a.s.? 
  
Met vriendelijke groet, 
Jan veenstra (raadsgriffier) 
  
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
 
Van: Veenstra, Jan  
Verzonden: donderdag 4 januari 2024 17:11 
Aan: migcheldirksen < >; 'Edwin Koning ' 
<e.koning@leefbaarhuizen.nl>; 'Paul Lekkerkerker ' 
<paulus.dorpsbelangenhuizen@xs4all.nl>; 'Schröder, B.' <d66@bramschroder.nl>; 'Heijden, 
van der W.' < >; 'Korzelius, P.' < l>; 
'Doorn, W. ' < >; 'Bource, R' < ; 'Lemsom, 
R.' < >; 'Klink, S. van' < > 
CC: Agendering <agendering@huizen.nl> 
Onderwerp: Resumé vergadering adviescommissie vermindering regeldruk op 22-11 jl 
  
Aan de leden van de adviescommissie vermindering regeldruk, 
  
Bijgaand ontvangt u het resumé van de vergadering van uw commissie van woensdag 22-11 
jl.. 
Zoals daar in vermeld zal de volgende vergadering zijn op 7 februari a.s.. 
Tevens staan is in het resumé de vergaderplanning voor heel 2024 opgenomen. 
  
Zoals in de vergadering van 22-11 jl. besloten, beginnen we dit jaar met de behandeling van 
de subsidieregelingen zoals vermeld in het resumé van de vergadering van 22-11 jl.. 
De betreffende subsidieregeling treft u bijgaand alvast aan. 
We beginnen op 7-2 met de behandeling van de algemene subsidieverordening, en als 
vervolgens nog tijd resteert gaan we verder met de volgende in de lijst zoals opgenomen in 
het resumé van 22-11 jl.. 
  
Met vriendelijke groet, 
Jan veenstra (raadsgriffier) 
Aan de inhoud van deze mail en bijlagen kunnen geen rechten worden ontleend. Alleen 
schriftelijke correspondentie uitgaande en ondertekend door het bevoegde bestuursorgaan 
bindt de gemeente 
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